

Auto Magic

Professional Car Care®

Cleaners

Clear Difference®

Streak-Free Glass Cleaner

VOC COMPLIANT

BODYSHOP SAFE

No. **43**

PRECAUTIONS ON BACK LABEL

Container Intended for #43 Clear Difference® Only

No. 43 Clear Difference®

Clear Difference is a ready-to-use glass cleaner that combines a unique grime fighting formula with streak-free performance. Dries fast with no hazy residue. Great for use on mirrors and chrome. Meets or exceeds new Federal product requirements. VOC Compliant. **DIRECTIONS:** Using a mist sprayer, apply to surface then wipe with a clean cloth or paper towel. Remove excess with a clean, dry cloth or paper towel. Buff to a streak-free shine.

Clear Difference est un nettoyant pour vitres prêt à utiliser qui combine une formule anti crasse unique et une performance de nettoyage sans traces. Sèche rapidement sans laisser de résidu voilé. Idéal pour une utilisation sur les miroirs et le chrome. Satisfait ou dépasse les nouvelles exigences fédérales sur les produits. Conforme aux normes régissant les COV. **MODE D'EMPLOI:** À l'aide d'un pulvérisateur pneumatique, appliquer aux surfaces puis essuyer avec un chiffon propre et sec ou une serviette en papier. Enlever l'excédent avec un chiffon propre et sec ou une serviette en papier. Polir pour obtenir un éclat sans traces.

This product is not considered hazardous per GHS classification. Dispose of contents / container in accordance with local / regional / national / international regulation.

Ce produit n'est pas considéré comme dangereux selon la classification SGH. Éliminer le contenu / contenant conformément à la réglementation locale / régionale / nationale / internationale.

Contains (CAS#): DI WATER (7789-20-0), 2-Butoxyethanol (111-76-2), KEYREACT TURQUOISE BLUE VS-G (TRADE SECRET). For more ingredient information visit www.automagic.com or call toll free 1-800-729-7600.

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

LIMITATION OF LIABILITY: Auto Magic® Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic® products should always be used as directed.

Auto Magic
Professional Car Care®

Manufactured in USA of foreign and US components

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat
a division of Illinois Tool Works Inc.
6600 Cornell Rd, Cincinnati, OH 45242
513-489-7600 | AutoMagic.com

ITW Permatex Canada
a division of Illinois Tool Works Inc.
101-2360 Bristol Circle
Oakville, ON Canada L6H 6M5 (12343AM-3) 12.2020

Auto Magic

Professional Car Care®

Cleaners

Clear Difference®

Streak-Free Glass Cleaner

VOC COMPLIANT

BODYSHOP SAFE

No. **43**

PRECAUTIONS ON BACK LABEL

Container Intended for #43 Clear Difference® Only

No. 43 Clear Difference®

Clear Difference is a ready-to-use glass cleaner that combines a unique grime fighting formula with streak-free performance. Dries fast with no hazy residue. Great for use on mirrors and chrome. Meets or exceeds new Federal product requirements. VOC Compliant. **DIRECTIONS:** Using a mist sprayer, apply to surface then wipe with a clean cloth or paper towel. Remove excess with a clean, dry cloth or paper towel. Buff to a streak-free shine.

Clear Difference est un nettoyant pour vitres prêt à utiliser qui combine une formule anti crasse unique et une performance de nettoyage sans traces. Sèche rapidement sans laisser de résidu voilé. Idéal pour une utilisation sur les miroirs et le chrome. Satisfait ou dépasse les nouvelles exigences fédérales sur les produits. Conforme aux normes régissant les COV. **MODE D'EMPLOI:** À l'aide d'un pulvérisateur pneumatique, appliquer aux surfaces puis essuyer avec un chiffon propre et sec ou une serviette en papier. Enlever l'excédent avec un chiffon propre et sec ou une serviette en papier. Polir pour obtenir un éclat sans traces.

This product is not considered hazardous per GHS classification. Dispose of contents / container in accordance with local / regional / national / international regulation.

Ce produit n'est pas considéré comme dangereux selon la classification SGH. Éliminer le contenu / contenant conformément à la réglementation locale / régionale / nationale / internationale.

Contains (CAS#): DI WATER (7789-20-0), 2-Butoxyethanol (111-76-2), KEYREACT TURQUOISE BLUE VS-G (TRADE SECRET). For more ingredient information visit www.automagic.com or call toll free 1-800-729-7600.

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

LIMITATION OF LIABILITY: Auto Magic® Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic® products should always be used as directed.

Auto Magic
Professional Car Care®

Manufactured in USA of foreign and US components

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat
a division of Illinois Tool Works Inc.
6600 Cornell Rd, Cincinnati, OH 45242
513-489-7600 | AutoMagic.com

ITW Permatex Canada
a division of Illinois Tool Works Inc.
101-2360 Bristol Circle
Oakville, ON Canada L6H 6M5 (12343AM-3) 12.2020